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ΕΡΩΤΗΣΗ

ΠΡΟΣ: Τον Υπουργό Εθνικής Άμυνας

ΘΕΜΑ: «Διατάραξη της ιεραρχίας στις Ένοπλες Δυνάμεις εκ του άρθρου 32 ν. 4609/2019»

Κ. Υπουργέ,

Έντονες αντιδράσεις και προβληματισμό εξακολουθεί να προκαλεί στις Ένοπλες Δυνάμεις αρχικά η

προσθήκη και στη συνέχεια η διατήρηση του άρθρου 32 του ν. 4609/2019, με την επίμαχη διάταξη να

έχει ως εξής : “Για τους εν ενεργεία αξιωματικούς, που προέρχονται από την κατηγορία των

μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν.δ. 445/1974 και των μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν.

705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι μέχρι τις 31.12.2014 συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής

υπηρεσίας, ο χρόνος των περιπτώσεων β΄ και γ΄ της παραγράφου 8 του άρθρου 5 του ν. 2439/1996

υπολογίζεται ως χρόνος υπηρεσίας μόνιμου αξιωματικού, πέρα από τα δεκατρία (13) έτη από την

ημερομηνία κατάταξής τους. Για τους αξιωματικούς, που αποκτούν δικαίωμα αναδρομικής

βαθμολογικής προαγωγής δεν γεννάται δικαίωμα αναδρομικής καταβολής των αντίστοιχων

αποδοχών.”.

Η εν λόγω διάταξη ουσιαστικά εξισώνει στην πράξη του αξιωματικούς εξ εθελοντών των ν. 705/1977

και 445/1974 με τους αντίστοιχους αξιωματικούς που προέρχονται από τις Ανώτερες Στρατιωτικές

Σχολές Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ), δημιουργώντας ένα καθεστώς ανισότητας εις βάρος των

τελευταίων, ανατρέποντας συνάμα το ισχύον βαθμολογικό και ιεραρχικό δεδομένο. Η συλλήβδην

εξομοίωση αυτή δύο απολύτως διακριτών κατηγοριών αξιωματικών, με διαφορετικά τυπικά και

ουσιαστικά προσόντα αλλά και προέλευση θέτει επιπλέον και ζητήματα ηθικής τάξης στον κύκλο των

Ενόπλων Δυνάμεων.

Υπενθυμίζω τέλος, ότι η ανωτέρω “νομοθετική μεταρρύθμιση” είχε ληφθεί επί κυβερνήσεως

ΣΎΡΙΖΑ, με τη Ν.Δ ως αξιωματική αντιπολίτευση τότε να καταψηφίζει το νομοσχέδιο

αναγνωρίζοντας το μη ορθό του θέματος. Παρά ταύτα ως κυβέρνηση σήμερα εξακολουθείτε να

διατηρείτε τη νομοθετική αυτή παραφωνία την οποία και είχατε καταψηφίσει.
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Κατόπιν τούτων,

Ερωτάσθε κ. Υπουργέ :

1. Τι σκοπεύετε να πράξετε αναφορικά με το ως άνω ζήτημα άνισης μεταχείρισης που έχει

προκύψει εις βάρος των αξιωματικών αποφοίτων της ΑΣΣΥ ;

2. Προτίθεστε να αναλάβετε νομοθετική πρωτοβουλία για τη άρση της αδικίας αυτής και την

αποκατάσταση της ιεραρχικής και βαθμολογικής ομαλότητας στο χώρο των Ενόπλων

Δυνάμεων ;

Η  Βουλευτής

Κωνσταντίνα (Νάντια) Γιαννακοπούλου
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